



Protokoll för styrelsen i Skånes simförbund 2023-05-11, Teamsmöte

Närvarande: Andre Berg, Ann-Charlotte Andersson, Torsten Buhre, Hilde Hansen, Josefine Askagården, Martina Ranvart, Mats Westergren, Göran Hedbys
Adjungerade: Towa Frederiksen, Emil Fritz

Agenda styrelsemötet

- 1) Mötets öppnande – Göran Hedbys öppnade mötet
- 2) Fastställande av dagordning – Dagordningen fastställdes
- 3) Val av mötessekreterare – Ann-Charlotte Andersson
- 4) Val av justeringsperson – Torsten Buhre
- 5) Externa presentationer
 - a. Föreningsutveckling (bildspel utskickad till styrelsen) – Cecilia Edstam ansvarar för Föreningsstöd som innefattar: Föreningsutveckling, Utvecklingskonsulenter, Anläggningar, Simkunnighet, Utbildning. De har utbildningskonsulenter i alla distrikt, totalt 600% tjänst. De stödjer föreningar i utvecklingsfrågor, utvecklingsprojekt och samordnar olika stöd.
 - b. RF-SISU – Kristoffer Lindgren – Företrädare idrottsrörelsen i Skåne/Blekinge. Samordnar, stödjer och skapar möjligheter för utveckling. De är även en studie- och utbildningsorganisation.

Utbildning - Folkbildning, föräldrautbildning, kost, idrottspsykologi, HLR och ledarutbildning. Dock inte grenspecifika kurser.

Utveckling – Idrottskonsulenter, föreningsbesök, processer, råd och stöd

Ekonomi (idrottsmedel) – projektstöd 65+, återstartsstöd, anläggningsstöd, LOK-stöd mm

Styrelsen tycker det hade varit bra med en sammanställning över de stöd som betalas ut.

Styrelsens säte
Hyllie Stationstorg 2
(RF SISU Skåne)
215 32 Malmö

6) Föregående mötesprotokoll –

- Glöm inte att skicka kontaktuppgifter till Towa
- Vattenpoloutskottet - Bengt Wikenfalk är ny ordförande i Vattenpolo Höganäs-Ångelholm och kommer även att sitta i Vattenpoloutskottet.
- Skall vi placera vårt överskott i aktierelaterade fonder? – Frågan tas upp vid senare möte.
- Anläggningsavtal – Radison HBG – här kommer simledarutbildningen att vara i dec.

7) Ekonomi – Alla har fått ut sammanställningen på den ekonomiska rapporten och det ligger i linje med budget. Inga synpunkter.

8) Kansli – Towa har haft mycket att göra med Vårsimiaden. Det har bytts orter och gjorts ändringar i anmälningarna mm. Inbjudan DM har skickats ut och det är löpande avstämning med Karlshamn. Det kommer att vara funktionärsmöte den 31/5.

9) Personalfrågor – Inget att rapportera

10) Kommittéer

- a. Föreningsutveckling - introduktion Cecilia Edstam, se ovan 5a)
 - b. Uppföljning: Kommittéernas rapporter är sammanställda och utskickade av Towa.
- NIU – personalpool (Josefine) – Vad gör vi om Caroline är sjuk? Josefine pratar med Caroline ett upplägg med reserver som back-up till Caroline vid ev frånvaro. Anders **XX** har varit ersättare vid något tillfälle. Torsten kommer inte att stå med som ersättare. **(uppföljning JA)**

Det kommer att tas in fler elever på NIU till ht 23 vilket gör att den administrativa arbetstiden inte riktigt räcker till. Tanken är att det inte ska vara några direkta kostnader för Skånesim att driva NIU. Carolines arbetstid är anpassade efter de andra NIU i regionen där det finns fler elever. Den nuvarande arbetstiden bör räcka. Josefine ber Caroline om en sammanställning. **(uppföljning JA)**

Vem ska driva NIU på lång sikt? – Frågan lyfts under hösten. Vi behöver veta vilka kostnader som betalas av Skånesim.

Styrelsens säte
Hyllie Stationstorg 2
(RF SISU Skåne)
215 32 Malmö



- Simkommittén – Sum Sim läger (Andre) – 15-17 september-23. Det har inte kommit in några intresserade arrangörer än. Anmälan går ut 14/5. Kristianstad kommer att lägga in en ansökan. Vi hoppas det kommer in fler intressenter då det skulle behövas tre ställen. Simutskottet tittat på andra alternativa upplägg så att det inte ställs in i år igen. Ett alternativ kan vara ett endagarläger om det är svårt att få tag på hårdförläggning för övernattnin. Sum Sim läger är viktigt för att lära känna simmar i andra klubbar. **(uppföljning AB)**

Skulle Skånesim kunna sponsra med något för att få det genomfört? - Troligtvis beror det bristande intresset inte på pengarna utan på att föreningarna inte orkar driva det samt att det är svårt att få tag på hårdförläggning.

Towa påminner på Skånesims hemsida och sedan behöver vi kanske ha ett extra möte om detta.

- Anläggningsavgifter för hyra av bad vid våra tävlingar, ex Hörby (Göran /Towa) – Det hade varit intressant att ta fram information från klubbarna i distriktet så att vi kan ha en samlade informationen där vi kan se skillnader mellan kommuner. Det bästa sättet är att få info direkt från kommunerna. Emil Fritz hjälper till med upplägget.

11)Arrangemang/tävlingar inom Skånes simförbund

- a. Vårsimiaden i Staffanstorps och Kristianstad, Vad har hänt?(Martina) – Det blev diskussioner kring om man fick göra sin praktik på fortsättningstävlingar. Det blev en hård tongång mellan tävlingsledningen och arrangörerna då TL hade sagt att det gick bra men att detta sedan ändrades under lördagen. Några funktionärer valde att lämna tävlingen. Styrelsen bestämde att Göran tar kontakt med Svenska Simförbundet samt regelkommittén för en dialog kring att funktionärer ska kunna göra praktik även på fortsättningstävling. Om detta inte går kommer det att vara väldigt få möjligheter att göra sin praktik. **(uppföljning GH)**
- b. DM i Karlshamn, ska Skånesim ordna något? – Ska styrelsen bjuda in till något evenemang för ordföranden och klubbchefer? Finns det något intresse? Styrelsen tycker det är bra att finnas på plats och visa att vi finns samt kanske dela ut något. Göran tänker vara på plats en del under helgen.

Styrelsens säte
Hyllie Stationstorg 2
(RF SISU Skåne)
215 32 Malmö



12) Simidrottsalltinget 25-26 augusti 2023

- a. Arbetsgrupp, presentation - Emil informerade om ett första utkast. Två föredragshållare är bokad. Det blir ett antal spår: styrelse-, simtränar-, simkunnighet-, vattenpolo- och funktionärsspår. Mingel sker på fika och lunch. Det är viktigt med ett bra program så att många kommer.

Stipendier och medaljer från Skånesim som meddelades på årsmötet kommer att delas ut vid middagen på fredagen. Inbjudan går ut efter mötet den 14/6.

- b. Plats: Stat i Hässleholm, bra knutpunkt både inom distriktet och med kollektivtrafik.

13) Övriga frågor:

- a. Feedback från Simidrottsforum. (Göran / Martina / Emil) – Presentation är utskickad till styrelsen. Det pratades mycket om värderingar, manligt/kvinnligt på högre nivå mm.
- b. Feedback RF Sisu mötet (Torsten) – Höör, två huvudfrågor:
Anläggningar – hur man jobbar mot politiker i olika kommuner. Det är viktigt att beskriva allmännyttan och inte gå in på simidrott specifikt, att höja kunskap och kompetens hos kommunen. Hur jobbar föreningar mot kommunen när de drar ner tillgänglighet samt när anläggningar drivs kommersiellt. RF SISU har tagit på sig att kartlägga detta. Torsten lägger upp information på Skånesims plattformen i Teams.

Publicering av våra protokoll, – Förslag att lägga ut protokoll på Skånesims hemsida. Bra med öppenhet. Det är viktigt att titta på vad styrelsen har beslutat och gjort tidigare. Vi behöver även stämma av med Svenska simförbundet så att det är ok att lägga protokollen här. **Mötet beslutade att protokollet ska läggas ut på hemsidan.** Vidare kommer det att diskuteras om även underlag från kommittéer läggs ut.

Utbildning av styrelsen i Teamsplattformen. Här finns många dokument och tidigare protokoll.

- c. DM hösten i Osby, seriesim – har simutskottet pratat om detta? (Torsten)

Styrelsens säte
Hyllie Stationstorg 2
(RF SISU Skåne)
215 32 Malmö



DM i Osby - ej lyfts av Simutskottet.

Seriesim - 10 lag/6-7 föreningar som har visat intresse för ett Seriesim men när dialog kom upp om att ha två divisioner hoppade 3-4 klubbar av då de inte tyckte om upplägget. Det behövs ett omtag på seriesimmets upplägg.

Styrelsen tycker det är viktigt att lyfta Skånearrangemangen och göra dessa attraktiva.

- d. Dokument tex. Seriesim, hur får styrelsen information? (André) – Den info som går från kansliet till klubbarna skickas inte till styrelsen. Det är viktigt att hemsidan är uppdaterad. Towa och Emil tittar på detta med hjälp av kommittéerna.

14) Nästa mötesdatum –

14/6 (Badriktet Kristianstad) start kl 17.30 med info och lite förtäring innan styrelsemötet
9/8 Kansliet Hyllie kl 18.00
25-26 augusti simidrottsalltinget Hässleholm

Ordförande

Göran Hedbys

Sekreterare

Ann-Charlotte Andersson

Mötets justerare

Torsten Buhre

Styrelsens säte
Hyllie Stationstorg 2
(RF SISU Skåne)
215 32 Malmö

SIGNATURES**ALLEKIRJOITUKSET****UNDERSKRIFTER****SIGNATURER****UNDERSKRIFTER**

This documents contains 5 pages before this page

Dokumentet inneholder 5 sider før denne siden

Tämä asiakirja sisältää 5 sivua ennen tätä sivua

Dette dokument indeholder 5 sider før denne side

Detta dokument innehåller 5 sidor före denna sida

authority to sign

representative

custodial

asemavaltuus

nimenkirjoitusoikeus

huoltaja/edunvalvoja

ställningsfullmakt

firmateckningsrätt

förvaltare

autoritet til å signere

representant

foresatte/verge

myndighed til at underskrive

repræsentant

frihedsberøvende